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           Skolebestyrelsesmøde  

17.9.2024 kl. 17.30-19.30 

Sølystskolen, Egå Havvej 5. 

Morten Husted 

Randi T. Mikkelsen (Forperson) 

Mikkel Ø. Andreasen 

Anne K. Ø. Clausen 

Rikke G. Johansen (Næst-forperson) 

Gitte B. Foldager 

Lasse S. Vestergaard 

Emilie Glerup Pur Søstrøm 9C 

Emilie 7 kl. 

 

Janus Laier 

Dorte B. Bro 

Anette Poulsen 

Michael Laursen 

Katrine F. Jensen 

Bjarke Fredberg 

Mette M. Hansen 

 

   

1. Godkendelse af dagsorden: Randi/Janus 

Ad 1) 

• Godkendt  

 

2. Godkendelse af referat:  

Ad 2)  

• Godkendt 

 

 

3. 17.45-17.50 Meddelelser/orientering JAL  

Kaløvig/ML 

Ad 3) 

• Sølystskolen er kommet godt i gang efter sommerferien.  

• Kaløvigskolen er kommet godt i gang og nye medarbejdere er startet godt. Der er pt. 15 

medarbejdere. I lørdags var der pædagogisk dag for alle personaler 

 

4. 17.50-18.00 Nyt fra elevrådet:  

Ad 4) 

• Der var god diskussionslyst på første møde 

• Emner for årets arbejde 

- Skolebussen tilbage igen 

Sølystskolen og Kaløvigskolen 
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- Genindførsel af ”sne-vaskere” 

- Pauseaktiviteter 

- Brætspil i klubben skal have nye brikker 

- Mobiltelefoner i pauserne 

- Musik i højtalere på gangen 

- Digitale ure på skolen – mange elever har svært ved at læse tid på ur-skive 

- 7. årgang vil gerne have adgang til at gå i REMA 

- Renovering af udendørs borde/bænke 

 

5. 18.00-18.15 Økonomi: Forventet regnskab 

Ad 5) 

• Sølystskolens forventede regnskab 31.8. omkring -559.000 kr.  

• Sølystskolens SFO’s forventede regnskab 31.8. omkring -344.900 kr. 

• Kaløvigskolens forventede regnskab 31.8. omkring -76.000 kr. 

 

6.   18.15-18.25 Styrelsesvedtægt     

Rådmanden for Børn og Unge har valgt at udkastet til den opdaterede styrelsesvedtægt skal sendes i høring, 

hvorfor I nu får den mail. I er velkomne til at forholde jer til det I ønsker, men vi vil særligt gerne have jeres 

bemærkninger til følgende: 

 

• Opleves den opdaterede styrelsesvedtægt læsevenlig? 

• Har I forslag til forbedringer i forhold til læsevenligheden? 

• Har I særlige opmærksomhedspunkter i forhold til den fremadrettede formidling af den opdaterede 

styrelsesvedtægt? 

 

 Høring om opdateret styrelsesvedtægt for folkeskolerne i Aarhus kommune | 

Høringsportalen - Aarhus kommune 

Ad 6) 

• Skolebestyrelsen har ikke bemærkninger og sender derfor ikke høringssvar 

  

7. 18.25 - 19.20 Skoleåret 2024-2025  

Orientering: 

Retning: 

SB indsatser: 

Status på skolebus 

 Mere dybdegående evaluering på elevernes trivselsundersøgelse. 

https://deltag.aarhus.dk/hoering/hoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune
https://deltag.aarhus.dk/hoering/hoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune
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Hvad fungerer godt på Sølystskolen? Hvor ser de/vi udfordringer? Og hvor 

sættes der ind på i 2024/25? - indsatser op opmærksomhedspunkter i skoleåret? 

- Hvad er der sat i gang i forhold til det analoge versus digitale i 

klasserummet?  

- Hvordan arbejder man videre på at løfte den sociale og faglige trivsel i 

udskolingen? Karakterfokus. 

Ad 7) 

• En flok forældre fra skolen har lavet indsigelse i forhold til afskaffelse af skolebus og afventer, at der 

kommer en ny skolevejsvurdering 

• Elevtrivselsundersøgelsen bliver nærlæst af de konkrete team og elevtrivselsundersøgelsen indgår i 

et mere overordnet fokus på skolens resultater på kommende møder. Elevtrivsel bliver også et tema i 

klyngesamarbejdet. Vigtigt, at der både er fokus på trivsel i forhold til udsatte børn, men også den 

mere generelle trivsel. Mobiltelefoner spiller en rolle i forhold til elevtrivsel 

Elevrådsrepræsentanter delte på mødet egne erfaringer i forhold til elevtrivsel og brug af 

mobiltelefoner 

 

  

8. 19.20 - 19.25 Eventuelt 

Ad 8) 

• Elevrådet efterspørger punkter fra skolebestyrelsen, som de kan bruge til næste møde. Forslag fra 

skolebestyrelsen 

- Fællesmøder i udskolingen 

- Aktiviteter, der kan fremme elevtrivslen 

 

9. 19.25-19.30 Punkter til kommende møde: 

Ad 9)   

• Fra elevrådet: Ønske om at 7. årgang vil have lov til at forlade skolen i pauserne og at alle elever 

skal have lov til at bruge mobiltelefoner i pauserne 

 

 

 

Ref. DBB 20240917      

      


